



EDID Initiatives Fund

Fonds pour les initiatives d'EDID

Funding programs budget information

Informations sur le budget des programmes de financement

Please complete the budget template below. For more information, please review the Terms of Reference.

Associations can apply for up to \$3,000 in funding from the Federation for their EDID initiatives. However, this must be matched with an equivalent amount from the association and/or other source, such that the Federation will only covers up to 50% of the total project costs.

For example, if an association requests \$3,000, it also must include a \$3,000 matching contribution. If an association requests \$1500, it also must include a \$1500 matching contribution.

--

Veillez remplir le modèle de budget ci-dessous. Pour plus d'informations, veuillez consulter les termes de référence.

Les associations peuvent demander jusqu'à 3 000 dollars de financement à la Fédération pour leurs initiatives EDID. Toutefois, cette somme doit être complétée par un montant équivalent provenant de l'association et/ou d'une autre source, de sorte que la Fédération ne couvre que 50 % des coûts totaux du projet.

Par exemple, si une association demande 3 000 \$, elle doit également inclure une contribution équivalente de 3 000 \$. Si une association demande 1500 \$, elle doit également inclure une contribution équivalente de 1500 \$.

